

# 110 學年度臺南市中西區永福國小

## 培訓臺南市「英語讀者劇場」選手甄選報名表

- 報名日期—即日起~9月14日(二)放學前止
- 報名地點—繳交報名表至永福館4樓 教務處 賴老師(Ms Lai)
- 甄選對象—本校4~6年級學生(不得重複報名)
- 甄選時間—9月17日(五)中午12:45 (報到時間: 12:30~12:40)
- 甄選地點—永昕樓4樓「圖書室」
- 甄選條件—獲選學生必須全程參與每日(星期一、二、四、五)中午 12:40~13:30 培訓練習，無法全程參加或無故缺席練習2次者，取消選手資格，由候補名單中遞補，不得異議，訓練時程將於名單公告後另行公布
- 注意事項—
  1. 英語讀者劇場與英語小小解說員須擇一參加，避免訓練時間重疊。
  2. 預計先招收16名，正式、候補人員各8名，最後依訓練情況確定上台名單。
  3. 訓練時需服從老師指導，並遵守規矩、秩序。
  4. 比賽時間視當時疫情狀況而定。
- 甄選內容  
說演:大聲說出下列台詞，甄選時可以看稿唸，不影響評分

CHORUS 1: Somewhere up in the tower there lived a girl.  
CHORUS 2: She was waiting for someone to get her out of the tower...  
NARRATOR 1: Her name was Fiona!  
CHORUS 1: Fiona?! Why is she there?  
NARRATOR 2: She was locked up there by Prince Charming's mom.  
FIONA: I am not scared. My boyfriend, Shrek, will come and rescue me.  
CHORUS: Really? Where is he?  
SHREK: Fiona ~ ~ ~ here I am! Throw down your long hair, and I am coming up to rescue you.  
FIONA: Shrek! HERE I AM! Are you sure you can get me out of this tower?  
SHREK: Well...I am not so sure. But if I can't, I'll find more people to save you. Wait for me. I'll be right back.  
CHORUS: Run, run as fast as you can! Look for help and let Fiona stay!  
NARRATOR 3: Lonely Fiona! She can only wait.  
CHORUS 1: The birds were singing.  
CHORUS 2: The clouds were moving.  
CHORUS: And the winds were blowing.  
NARRATOR 4: Well, it seemed like she's starting to like it here! **No!** I'm saying that she's starting to get worried.  
FIONA: (Yelling) Help! Who can get me out of the tower?  
NARRATOR 1: Looking at the sky and watching the birds fly, Fiona can only stay high, wait and sigh...  
CHORUS: Stay high, wait and sigh...

### 報名表

- 班級: \_\_\_\_\_年\_\_\_\_班\_\_\_\_號 學生姓名: \_\_\_\_\_(中) \_\_\_\_\_(英)
- 家長簽名 \_\_\_\_\_ 聯絡電話: (爸) \_\_\_\_\_/(媽) \_\_\_\_\_
- 報名項目: **英語讀劇**
- 所屬班別(請打勾) 普通班 資優班 音資班
- 有否校內參賽經驗 否 有, 項目名稱 \_\_\_\_\_
- 有否校外參賽經驗 否 有, 項目名稱 \_\_\_\_\_
- 班級導師簽名: \_\_\_\_\_ 日期 110年9月\_\_\_\_日

報名表請務必於9月14日(二)下午放學前繳至永福館4樓教務處賴老師處，逾時不收喔